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kérdés

„Hány munkavállaló után kértek hivatalosan mentességet az APEH-től a megemelt
minimum-járulékalap után fizetendő tb járulékok alól?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres János pénzügyminiszterhez . A kérdésre a
választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóhírek szerint az „Egyes pénzügyi tárgyú törvények módosításáról szóló 2006 . évi LXI .
törvény"-nek megfelelően az előírt határidőig, október 12-ig mintegy 83500 adóalany
kérelmezte a duplájára emelt járulék megfizetése alóli mentességet azon az alapon, hogy
munkavállalói jövedelme ill . saját egyéni vagy társas vállalkozói jövedelme nem éri el a
minimumjárulékalapot. Október végéig az APEH - az adatfeldolgozás időigénye miatt - még
nem tudta megmondani, hogy összesen hány munkavállalóra ill. vállalkozóra vonatkoznak a
vállalkozók által benyújtott mentesség iránti kérelmek . Márpedig ennek az adatnak
jelentősége van a jövő évi költségvetés bevételi oldalának realizálhatósága szempontjából .
Amennyiben nagyszámú munkavállaló és kisvállalkozó tudja igazolni, hogy jövedelme nem
éri el a minimálbér kétszeresét, a 2007. évi költségvetésben az ezen a címen várt többlet-
bevétel jelentősen kisebb lehet a tervezett 150 milliárd Ft-nál .

Ezért kérem az APEH illetékeseit, és Miniszter Urat, informálják a közvéleményt/parlamentet
arról, összesen hány ember fizet majd kevesebbet a minimum járulékalapnál kisebb
jövedelem után, és ennek következtében hozzávetőlegesen mennyi tb-bevétel-kiesés várható a
tervezetekhez képest?

Várom megtisztelő válaszát.
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